



Jumbo Bag Ltd.



Nature is our creative Mentor
Like Nature, we custom build Jumbo Bags.





Jumbo Bag Ltd.

WORLD CLASS PREMIUM FIBC SOLUTIONS

Established in 1987 as a part of the notable conglomerate, Bliss group (1966), Jumbo Bag Ltd was created with ideas based on the legacy of leadership that spans five decades and three generations successfully.

As a company we are constantly evolving and upgrading in the packaging industry, our group operates five manufacturing facilities across the country. We have established ourselves as a technology and research- driven provider, with a strong presence in the sectors that includes chemical, petrochemicals, minerals, agriculture, food & pharma industries

تأسست شركة جامبو باج المحدودة في عام 1987 كجزء من المجموعة البارزة، مجموعة بليس (1966)، وتم إنشاؤها بأفكار تستند إلي إرث القيادة الذي يمتد لخمسمة عقود وثلاثة أجيال بنجاح.

كشركة نحن نتطور باستمرار ونرتقي في صناعة التعبئة والتغليف، تدير مجموعتنا خمسة منشآت تصنيع في جميع أنحاء البلاد. لقد أسسنا أنفسنا كمزود للتكنولوجيا والبحث، مع وجود قوي في القطاعات التي تشمل الصناعات الكيماوية والبتر وكيمويات والمعادن والزراعة والصناعات الغذائية والدوائية

Think FIBC BAGS
Think JUMBO BAG LTD

كر في حقائب حاويات الحمولات المتوسطة المرنة
فكر في شركة جامبو باج المحدودة



Management Practice

Management system certificates





CUSTOM-MADE DESIGNS & WORLD-CLASS PRODUCTS

INDUSTRY APPLICATION (500 - 5000 LBS)

• MINERAL • PETROCHEMICAL • CHEMICAL • FOOD • PHARMA

الاستخدام الصناعي (500 - 5000 رطل)

الأدوية • الأغذية • المواد الكيميائية • البتروكيماويات • المعادن



OUR PRODUCTS Design then with us.

From manufacturing ideas to custom-build solutions for every need, we have a wide range of bags to make your business reach across the globe.



TYPE C

JUMBO EARTH



TYPE D

JUMBO STAT



**PALLET FREE BAGS
JUMBO ECO PALLET**



**ROPE LIFTING
BAG**



**BAFFLE BAG
JUMBO CUBE**



CONTAINER LINER BAG

منتجاتنا - صمم معنا

بدءًا من أفكار التصنيع وحتى حلول البناء المخصصة لكل الاحتياجات، لدينا مجموعة واسعة من الحقائق لجعل عملك يصل إلى جميع أنحاء العالم



Jumbo Bag Ltd.

The Jumbo Corridor

We have consistently invested in the latest machinery at our manufacturing facilities, ensuring they adhere to international standards. This has enabled us to remain competitive in both the local and international markets. We have a state of the art manufacturing facility for FIBCs. The production facilities are spread across 5 locations near the port cities of Chennai and Mumbai. The combined floor space is 5,00,000 sq. ft. Which includes air conditioned clean room facility. The combined production capacity is 4.2 million bags per annum.



الممر الجامبو

لقد استثمرنا باستمرار في أحدث الآلات في منشآتنا التصنيعية، مما يضمن التزامها بالمعايير الدولية. وقد مكنا هذا من الحفاظ على قدرتنا التنافسية في كل من الأسواق

المحلية والدولية. لدينا منشأة تصنيع حديثة لحاويات الحمولات المتوسطة المرنة. تنتشر منشآت الإنتاج في 5 مواقع بالقرب من مدينتي تشيناي ومومباي الساحلية. تبلغ مساحة الطابق المدمج 500000 قدم مربع والتي تشمل منشأة غرفة نظيفة مكيفة. تبلغ الطاقة الإنتاجية المجمعة 4.2 مليون كيس سنويًا.



Reasons to Choose us

Get your problem transformend into
solution with our product development
experts

“UNLOCKING POSSIBILITIES
WITH R&D”

Quality Control:

Parameters ensures the product quality
through stagewise inspection &
advanced Lab Equipments.



Customer centricity:

we focus on the customer's needs,
Preferences and Values to provide an
outstanding customer experience.



CSR Activities:

Scholarship for students, Blood Donation
Camps, Free Medical camps etc



Sustainability:

Zero waste discharge, using 80%
renewable energy.






Jumbo Bag Ltd.

Corporate Office: "S.K Enclave", No-4, Nowroji Road, Chetpet, Chennai 600031. INDIA.

Phone: +91-44-2645-1722, +91-44-27975036/37/38 Fax: +91-44-2645-1720

E-mail: jumbobag@blissgroup.com



 [Jumbo-bag-limited](#)



 www.jumbobaglimited.com